
   

 

Initiativärende kommunstyrelsen Trelleborg 

 

Allmänhetens frågestund 

Som vi alla nog har bevittnat och kan skriva under på så är det ett svalt intresse på 

kommunfullmäktige från allmänheten på åhörarbänken. Men däremot upplever jag det som det 

finns ett större intresse för politiken rent ute hos våra medborgare. 

En bidragande faktor kan vara att allmänheten inte får ställa frågor. 

I Trelleborgs kommun har vi medborgarförslag, det tycker vi är väldigt bra men vi kanske ska gå ett 

steg till i den demokratiska processen.  

Vi har tittat på andra kommuner som infört frågestund med lite olika lösningar, allt från någon gång 

per år till varje fullmäktige.  

Precis som när vi förtroendevalda ställer en interpellation/fråga i kommunfullmäktige ska frågan vara 

inskickad innan och detsamma bör gälla allmänhetens fråga. Det är inte tänkt som en debatt mellan 

politikern och frågeställaren utan frågan ställs och besvaras eller vi gemensamt finner att även 

följdfrågor borde tillåtas.  

 

 

 

 

Med anledning av detta yrkar Sverigedemokraterna: 

-Att kommunstyrelsen tillsammans tar fram en form av allmänhetens frågestund som passar oss, hur 

lång tid innan ska frågorna vara anmälda, var allmänheten kan anmäla sin frågor och hur vi arbetar in 

det i vår arbetsordning för kommunfullmäktige samt hur ofta det är rimligt att ha det på 

dagordningen för nämna något. 

-Att när ärendet är färdig behandlat och utrett skickas som ett ärende till kommunfullmäktige för 

beslut om allmänhetens frågestund.  

 

För Sverigedemokraterna Trelleborg 

 

Mathias Andersson gruppledare Sverigedemokraterna Trelleborg 
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